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Begin maart ging Intergamma-CEO Harm Jan Stoter al het gesprek aan met de banken. Op BNR Busi- ness-
radio zei hij dat hij in die prille beginfase van de corona-crisis al het gevoel had dat Intergamma daar weleens
last van zou kunnen krijgen. Hij zocht achtervang van een overbruggingskrediet dat hij sindsdien niet nodig
heeft gehad. Wel vermoedt hij dat het zwaar wordt voor Intergamma als Neder- land in een recessie belandt en
vindt hij dat Inter- gamma sowieso moet veranderen.
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